
 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 
Βουλευτής Β1 Βορείου Τομέα Αθηνών 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
Προς τον υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 
ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θέμα : « Διαχείριση απορριμμάτων στην Περιφέρεια Πελοποννήσου ». 

Κύριε Υπουργέ, 

Υπεγράφη, επιτέλους, η σύμβαση για το μεγάλο και πολύπαθο έργο της διαχείρισης των 

απορριμμάτων στην Περιφέρεια της Πελοποννήσου. Πρόκειται για έργο που θα εκτελεστεί μέσω 

Σύμπραξης Δημοσίου και Ιδιωτικού Τομέα ( Σ.Δ.Ι.Τ. ) και για να φτάσουμε στο σημείο αυτό 

έχουν περάσει πολλά χρόνια. Το έργο περιλαμβάνει την κατασκευή Σταθμών Μεταφόρτωσης 

Απορριμμάτων, καθώς και την κατασκευή τριών Χώρων Υγειονομικής Ταφής Υπολειμμάτων ( 

Χ.Υ.Τ.Υ. ). 

ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ!!! Μαζί, ωστόσο, με την έκφραση της ευχής και της ελπίδας το έργο να εκτελεστεί 

μέσα στο συμβατικό του χρόνο και δίχως άλλα εμπόδια, 

Ερωτάσθε :  

1. Εάν, σας είναι γνωστό ότι σύμφωνα με τη διεθνή και ευρωπαϊκή πρακτική, η διαχείριση των 

απορριμμάτων έχει προσλάβει νέες,  αποτελεσματικότερες, οικολογικότερες και περισσότερο 

κερδοφόρες μορφές ; 

2. Πως σκοπεύετέ να αντιμετωπίσετε το φαινόμενο ότι ο χρόνος υπογραφής συμβάσεων 

διαχείρισής απορριμμάτων είναι τόσος μεγάλος, ώστε όταν μια συμφωνία υπογράφεται, ο 

τρόπος διαχείρισης των απορριμμάτων που εμπεριέχεται σε αυτή να είναι ήδη ξεπερασμένος ;  

 

Αθήνα, 4 Φεβρουαρίου 2021 

Ο ερωτών 

 

Ανδρέας Λοβέρδος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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